
 
 

  
 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde hos Niels Lund den 13. sept. 2012 kl. 19 
 
 
Deltagere 
Carl-Johan Mortensen, Niels Jørn Lund, Niels Kjeldsen, Erik Rosenkrans Kristiansen, Arne 
Nørgaard 
 
Forrige referat fra 20. marts 2012 
Godkendt. 
 
Klubbens økonomi 
Det kører som det skal, men vi skal holde os for øje, at den ’nye verden’ med it og diverse maskiner 
i det lange løb koster penge. 
Kun ganske få har ikke indbetalt kontingent, og de få er alle medlemmer, som vi ved, er sikre 
betalere. 
Fra DBf erfarer vi, at den nye udgave af Bridgemate kan samkøres med den gamle udgave, dog 
under forudsætning af indkøb af en ny server til godt 2 tusinde kroner. 
En mere eller mindre overvejet kontingentforhøjelse er derfor lagt på is indtil videre. 
Erik, klubbens kasserer, har i denne sommer uden udgift for klubben – bortset fra lidt småpenge til 
materialer fra DBf - repareret vore 38 mates, så de, bortset fra en, alle er helt ok. 
 
Sommerbridge 2012 
En god sæson med mange nye udefra, især i maj og juni inden Vingstedforberedelserne. 
En lidt vigende tilslutning i forhold til de to seneste sæsoner, hvor det var helt fænomenalt, men i 
klubben bør vi være glade for den fine opbakning, vi får til sommerbridge. 
Det har også givet et pænt overskud, som kommer samtlige medlemmer til gode.  
 
Denne sæson 
Ikke meget at berette. Kort sagt, det kører, men vi kunne godt bruge flere substitutter. Ventelisten 
for næste sæson er for nylig udvidet med et enkelt par.  
 
Ballerupturneringen den 22. sept. 
Sandsynligvis færre deltagere end tidligere antaget. Spisning og turnering kan alt sammen afholdes i 
Lille Sal. Arbejdsfordelinger drøftet på basis af formandsoplæg. 
 
Klubheats  
Åbenpar den 24. november og mixpar den 23. februar påtænkes afviklet efter de kendte regler. 
 
Ændring af klubregler og vedtægter 
Kun ubetydelige ændringer/tilføjelser, som senere vil blive drøftet. 
 
Næste møde 
Medio november 2012. 
 
 

AN 2012.09.18 


